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Protokół Nr 3/2018 

z obrad III Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 18 grudnia 2018 r., od godz. 15:20 do godziny 16:45 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W III Sesji uczestniczyło 15 radnych. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. (Lista obecności w 

załączeniu do niniejszego protokołu). Przewodniczący Rady Gminy Konopiska – powitał: 

radnych, radnych powiatowych – pana Mieczysława Chudzika i pana Grzegorza Dynera, 

Wójta Gminy Konopiska – pana Jerzego Żurka, Skarbnika Gminy – panią Jadwigę Janik, 

Sekretarza Gminy – Panią Barbarę Ankowską – Lis, radcę prawnego – Panią Wiesławę 
Rodak, sołtysów, mieszkańców i pracowników urzędu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z II  Sesji Rady Gminy. 

 

p.E.Bałdyga- poinformował: protokół był wysłany wszystkim radnym, nie zgłoszono 

poprawek do w/w. protokołu. Zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z II sesji, za przyjęciem: 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Protokół z II sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3. Ustalenie porządku obrad. 

 

p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Konopiska. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Konopiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet dla radnych Gminy 

Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Gminy Konopiska na rok 2019. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2019 dla Gminy Konopiska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania na lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

 

 

p.E.Bałdyga- wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 17, 18, 19 

następujących uchwał: 

• Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ Gminny Ośrodek 

Zdrowia w Konopiskach. 

• Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026. 

• Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

 

p.E.Bałdyga - prosił o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad punktu 17. Podjęcie 

uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ Gminny Ośrodek Zdrowia  

w Konopiskach. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku w/w. uchwałę. 

p.E.Bałdyga - poprosił o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad punktu 18. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na 

lata 2018-2026. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 



3 

 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku w/w. uchwałę. 

 

p.E.Bałdyga - prosił o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad punktu 19. Podjęcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    1 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy większością głosów wprowadziła do porządku w/w. uchwałę. 

 

 

p.E.Bałdyga- odczytał nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Konopiska. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Konopiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet dla radnych Gminy 

Konopiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Gminy Konopiska na rok 2019. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2019 dla Gminy Konopiska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania na lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ Gminny Ośrodek 

Zdrowia w Konopiskach. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie obrad. 

 

p.E.Bałdyga- zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

                                                                

p.E.Bałdyga - poprosił o przegłosowanie porządku obrad. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawił p. Wójt Gminy (w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

Uwag i pytań nie było. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy  

i planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

  

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 17/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r.  

w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Gminy i planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Konopiska. 

 

p.B.Ankowska- Lis- przedstawiła autopoprawki. 

 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 
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p.B.Jabłońska- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 18/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r.  

w sprawie zmian w Statucie Gminy Konopiska- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet dla radnych 

Gminy Konopiska. 

 

p.M.Poleszczuk-, kto był wnioskodawcą tego projektu uchwały? 

 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że poszczególne komisje wnioskowały. Na komisjach nie było głosów 

przeciw, wszyscy zaakceptowali te stawki. 

 

p.M.Poleszczuk- przekonywano nas na ostatniej sesji o podniesienie podatków. Przedstawił 

wyliczenia. Moja opinia jest tak by nie podnosić diet radnych. 

 

p.W.Rodak- przedstawiła autopoprawkę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  11 radnych 

                            „przeciw”                                    2 radnych 

                            „wstrzymało się”                         2 radnych 

 

UCHWAŁA NR 19/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r.  

w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet dla radnych Gminy Konopiska - podjęta 

większością głosów. 

 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że od 2010 roku nie były podnoszone diety radnych. Dziwi mnie 

stanowisko radnych, którzy na komisjach proponowali jeszcze wyższe kwoty a obecnie się 
wstrzymują lub są przeciwni. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Gminy Konopiska   na rok 2019. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
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Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 20/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Gminy Konopiska na rok 2019 - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2019 dla Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 21/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 dla 

Gminy Konopiska- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 

programem "Posiłek   w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 22/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z 

pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole i w 

domu" na lata 2019-2023- podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego  

w zakresie dożywiania na lata 2019-2023. 

 p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 23/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r.  

w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 

2019-2023 - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

p.A.Ankowska- wyjaśniła, że jest to kolejna umowa dzierżawy dla tej firmy. Nieruchomość 
służy za bazę dla firmy, która buduje autostradę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

 

UCHWAŁA NR 24/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 
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                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 25/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Konopiska - podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

  

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  10 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         5 radnych  

 

UCHWAŁA NR 26/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi- podjęta 

większością głosów. 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026. 

 

p.J.Janik- omówiła autopoprawkę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 27/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2018-

2026 - podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

 

p.J.Janik- omówiła autopoprawkę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

 

UCHWAŁA NR 28/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r.  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok- podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ Gminny 

Ośrodek Zdrowia w Konopiskach. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         1 radny 

 

 

UCHWAŁA NR 29/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie powołania Rady Społecznej SP ZOZ Gminny Ośrodek Zdrowia  

w Konopiskach - podjęta większością głosów. 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026. 

 

p.J.Janik- omówiła uchwałę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 
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                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 30/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2018-

2026 - podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

 

p.J.Janik- omówiła uchwałę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 31/III/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 18 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok- podjęta jednogłośnie. 

 

 

20.  Sprawy różne i zapytania.  

 

p.Romualda Szwyngel- przedstawiła problem mieszkańców Hutek. Komplet dokumentów 

został złożony na kancelarii. Ma się budować oczyszczalnia ścieków, która będzie przerabiała 

do 600 m3 ścieków na dobę. Wyjaśniła, że jest bardzo dużo zagrożeń. Poprosiła o 

uwzględnienie, że do rzeki, do której będą spuszczane nieczystości jest to rzeka, która płynie 

przez miejscowości Wąsosz, Łaziec, Rększowice i Hutki. Poprosiła o wsparcie w walce, która 

jest bardzo poważna. Konsekwencje będą ponosić nie tylko mieszkańcy Hutek, ale ludzie do 

samej Częstochowy. W pobliżu znajduje się ujęcie wody pitnej. Wyjaśniła, że nie ma 

ekspertyz z naszego terenu, są tylko ze śląska. Jest to dziwna sprawa, że ze śląska, czemu 

prawnicy ze śląska są w to zamieszani? W 2014 roku została podpisana decyzja. Pana Żurka 

jeszcze nie było. Okazało się, że nikt o tym nie wiedział. Jaki jest przepływ informacji między 

radą gminy, urzędem gminy i mieszkańcami? Mieszkańcy złożyli komplet dokumentów wraz 

z podpisami na ręce: Wójta p.J.Żurka, Przewodniczącego Rady p.E.Bałdygi i Zastępcy 

Przewodniczącego p.J.Majdzik. Zwrócili się z prośbą o zwołanie sesji nadzwyczajnej dot. 

ustalenia warunków komunikacji i konsultacji społecznych. Po to by nie doszło do takiej 

sytuacji, jaka miała miejsce na zebraniu wiejskim w Hutkach gdzie przyszedł p.E.Bałdyga, 

który nic nie wiedział na ten temat. Oczyszczalnia powstaje na obszarze jednego hektara. To 

jest bardzo poważne zagrożenie i wielki problem ekologiczny.  

 

p.J.Majdzik-, wyjaśniła, że o tej sprawie dowiedziała się na zebraniu w Hutkach. Sprawa 

dotyczy również Rększowic, ponieważ rzeka płynie przez naszą miejscowość. Kiedyś rzeka 
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była bardzo czysta, były raki. Rększowice przyłączyły się do protestu. Zbieraliśmy podpisy.  

 

p.Romualda Szwyngel- wyjaśniła, że ten obszar jest wyjątkowy. Żyją chronione gatunki 

roślin.  Darzymy go szczególnym sentymentem. Wszystkie pokolenia ludzi chodziły tam na 

spacery. Mamy piękną ulicę, którą nam pan wójt wybudował, z której zrobił się deptak 

spacerowy. Bardzo dużo rodzin chodzi tam na spacery, to jest najpiękniejszy zakątek w naszej 

gminie. Zwróciła się z prośbą o pomoc w ratowaniu tego zakątka. 

 

p.Jarosław Sztuka – przedstawił poważne zagrożenia z raportu, które niesie za sobą ta 

inwestycja. Jest założone przyjęcie dziennie 600 m3 ścieków rybnych. Przedstawił, jakie 

szkodliwe substancje będą zawierały ścieki. Raport nie mówi, jakie ścieki będą wylewane do 

rzeki. Przedstawił dane z raportu. Jest dużo nieprawidłowości, które wynikają z raportu. 

Poprosił o pomoc. 

 

p.Romualda Szwyngel- wyjaśniła, że jest wiele nieprawidłowości w raporcie i we wnioskach. 

Poprosiła o zagłębianie się w szczegóły. Poprosiła o pomoc i o cofnięcie decyzji. 

Oczyszczalnia nie będzie służyła mieszkańcom. Pan nie daje zatrudnienia mieszkańcom  

z naszego terenu. Istniejący mały zakład jest już dla nas bardzo uciążliwy. Zagrożenie dotrze 

do okolicznych miejscowości i do Częstochowy. To jest jedyny wodopój, jeśli chodzi  

o kompleks leśny. Powinniśmy się starać o rezerwat, a nie o budowę oczyszczalni. 

 

p.E.Bałdyga- rada przyjrzy się tej sprawie na komisjach, jeśli będzie taki wniosek zwołamy 

sesję nadzwyczajną. Nic nie wiedziałem o tej decyzji, nie byłem radnym w tej kadencji. 

Decyzję z upoważnienia Wójta Jerzego Sochy podpisała Zastępca Wójta Pani Magdalena 

Jarosz- Warzyńczak, mieszkanka Hutek. Teraz wszyscy mieszkańcy mamy kłopot i mam 

nadzieję, że mieszkańcy Hutek, Rększowic i okolicznych miejscowości pochylą się nad tym 

wnioskiem by ten problem rozwiązać. Jest to trudny problem, którego nie zatrzymano na 

etapie początkowym, gdy była taka możliwość. Obecnie jest to bardzo zaawanasowane, nie 

będzie to łatwe, ale może nam się uda by nie zanieczyszczało naszej rzeki i truło 

mieszkańców.  

 

p.G.Dyner- poprosił o kserokopię dokumentów, postaram się coś zrobić w tej sprawie.  

W imieniu swoim i Starosty Częstochowskiego złożył życzenia świąteczne. 

 

p.J.Żurek- wyjaśnił, że jest ro duży problem. Zapoznał się z dokumentacją. Ostatnie 

pozwolenie na budowę to sierpień 2014 r. Najgorsze jest to, że wszystkie decyzje są 
prawomocne, jest dobrze zabezpieczone. Jestem w kontakcie z komitetem, który się zawiązał. 

Czynnik społeczny może bardzo dużo. Podpisów jest ponad pięćset, zostały przekazane do 

SKO. Dużo pism wysłaliśmy do starostwa, do wód i do p.Hurasa, do ochrony środowiska. 

Odpowiedzi z instytucji przychodzą a od p. Hurasa nie ma zwrotek. Pozostaje wykonanie 

operatu wodno- prawnego na zrzut ścieków. Wyjaśnił, że wykonuje się go jak oczyszczalnia 

już jest wybudowana. Przy tych przepisach jest dużo za późno. Pan będzie robił, a my 

będziemy się z nim procesować. Oczyszczalnia kosztuje 15 mln złotych, jak zrobimy coś 
nieformalnie to będzie żądał odszkodowania, gdzie kwoty rozkładają gminę na łopatki. 

Pójdziemy w kierunku operatu i technologii. Najgorsze jest to, że inwestor ma wszystkie 

pozwolenia zaczynając od urzędu marszałkowskiego. Czynnik społeczny jest bardzo ważny, 

pisma są składane. Mam nadzieję, że uda nam się nad tym zapanować, jeśli nad tym nie 

zapanujemy to jest dziennie 30 cystern.Najgorsze jest to, że to wszystko idzie do rzeki. Przy 

złapaniu, że do rzeki odprowadza nieczystości kara wynosi tylko 500 zł. Cztery lata było 

spokoju, zobaczymy ile jeszcze takich tematów wyjdzie. 
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Ad. 21. Zakończenie obrad. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady III sesji Rady Gminy Konopiska. 

Sesja trwała do godziny 16:45. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                          Edward Bałdyga 

 

 

 


